
  

Nasza akcja polegająca na odwiedzaniu miejsc spoczynku byłych brydżystek i brydżystów z K-PZBS na 
razie powiodła się w 50%. Czekamy na następne zdjęcia.








